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Zápisnica  z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Sačurov, 
konaného dňa 23.02.2023. o 17:03hod 

 

Prítomní: Starosta obce :Peter Barát 

Poslanci : Ing. M.Roman, PhDr. L.Sidor, p.M.Guman, Ing. B.Zubko, p. J.Dutkovič,   

                MUDr. M.Romanová MPH, p.J.Roman, p.T.Vasilková, p.Bereščíková 

 Kontrolór:  p. R.Bundzáková 

Neprítomný: - 
Prizvaní: p.Chomjaková – účtovníčka obce,  
Ospravedlnení: - 

 
Program: 
1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia OZ. 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie. 
3. Informácia o plnení uznesení OZ. 
4. Interpelácie poslancov OZ.  
5. Informácia o činností komisií OZ za uplynulé obdobie / predsedovia komisií.     
6.  Správa o hospodárení ŠK Sačurov za rok 2022. / kontrolórka obce /       
7.  Správa o kontrolnej činnosti  za rok 2022. / kontrolórka obce /       
8.  Novelizácia VZN č. 1/2016 - určenie termínu zápisu žiakov do 1. ročníka v  šk.roku  
     2023/2024. 
9. Prerokovanie platnosti VZN č. 2 / 2015o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  
    žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa MŠ a školských  
    zariadení so sídlom na území obce Sačurov.  
10. Správa o výsledkoch hospodárenia ZŠ za rok 2022.                                                             
11. Úprava rozpočtu ZŠ a obce k 31.1.2023 
12. Rôzne. 
13. Záver. 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ  otvoril p. Peter Barát, starosta obce.  Privítal prítomných poslancov obecného 
zastupiteľstva  skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je  prítomných 9 ,teda 
zasadnutie  OZ  je v zmysle §12 ods.7 zákona SNR č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov uznášaniaschopné. 

Starosta predložil ku schváleniu program zasadnutia OZ, ktorý bol bez pripomienok 
schválený 

Hlasovanie:  za: 9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0  

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Overovatelia zápisnice: L. Sidor,  M.Guman 
Návrhová komisia: T. Vasilková, Ľ. Bereščíková, M. Romanová 

Hlasovanie:  za: 9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 ,  
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K bodu 3. Informácia o plnení uznesení  
 

Uznesenie č.88 / 2019. Schvaľuje: 

1)  návrh starostu za oslovenie vlastníkov na odkúpenie časti parciel medzi Domom nádeje 
a ulicou Davidovskou – od p.Rogovskej po p.VladimíraKarchňáka. 
2) návrh na podanie žiadosti na VSE o zriadenie elektrických prípojok na tieto parcely, 
zaplatenie poplatku 75 EUR  za prípojku a vypracovanie projektovej dokumentácie týchto 
elektrických prípojok. 
Starosta( 19.5.2020) : Od VSE máme povolenie na zriadenie 15 elektrických prípojok. Je 
potrebné poodkupovať časti parciel aby bola vytvorená súvislá uličná čiara. Za účelom 
odkupovanie týchto častí parciel bol vyhotovený znalecký posudok na cenu m2 parciel tam 
situovaných. Cena bola posudkom stanovená na 1,20.- EUR/m2. Po prepočítaní cez výmeru 
parciel, ktoré je potrebné odkúpiť od jednotlivých vlastníkov.  Výsledná suma potrebná na 
odkúpenie týchto častí parciel je 1080.- EUR. 

Starosta, ( 25.6.2020): Do VSE sme dali žiadosť na 10 prípojok, projektant nás upozornil, že 
tam môže byť 20 prípojok, teda išla nová žiadosť na VSE na 20 prípojok. 
Starosta, ( 10.9.2020): Projektant dostal zadanie na projektovú dokumentáciu 20 el.prípojok, 
vypracováva projektovú dokumentáciu. 
Starosta, (26.11.2020): PD je vypracovaná , má ju projektant priniesť v piatok, 27.11.2020. So 
žiadosťou bude podaná na VSE ku realizácii prípojok 

Starosta, ( 18.12.2020): Projekty na realizáciu 20 ks elektrických prípojok boli odnesené na 
ich realizáciu na VSE. 
Starosta ( 11.3.2021 ): zatiaľ nemáme od VSE informáciu o ďalšom postupe. 

Starosta ( 6.5.2021): VSE chce, aby sme vysporiadali pozemky, nakoľko môže viesť rozvody 
ELI iba po obecných pozemkoch.Vysporiadanie pozemkov rieši právnička obce. 

Starosta ( 25.6.2021): U obyvateľov, ktorí na predmetnej nehnuteľnosti nemajú ťarchu sú 
prevody bezproblémové. U obyvateľov, ktorí majú ťarchy, tak ich postupne rieši právnička 
a postupne sa uvoľňujú tie malé výmery z ich parciel. 

Starosta ( 23.9.2021): Kvôli zložitosti situácie sme sa pohli minimálne. 

Starosta ( 26.11.2021): žiaden posun, stále je to s vykupovaním pozemkov komplikované, 
niektorí dotknutí zrejme nechcú podpísať KP zmluvu. 
Starosta ( 23.12.2021): žiaden posun 
Starosta ( 23.2.2022): Vlastníci sa neposunuli vo vybavovaní dokladov s bankami 
a exekútormi . S právničkou riešime splnomocnenie pre obec aby sme my mohli riešiť veci za 
vlastníkov ale samozrejme iba konkrétne pre tento projekt. 
Starosta ( 05.5.2022): Riešime dané veci s bankami a exekútormi. Je to zložitý proces. 
Starosta ( 28.06.2022):  Podarilo sa doriešiť niektoré veci s bankami 
Starosta ( 27.09.2022):  Celkovo je to stále nedoriešené, už sa aj pomenili vlastníci niektorých 
parciel. 
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Starosta ( 27.10.2022): Podarilo sa nám podať na časť pozemkov kúpnu zmluvu na kataster 
Starosta ( 19.12.2022): Ďalšie pozemky sú v štádiu riešenia 
Starosta ( 23.2.2023): Ďalšie pozemky sú v štádiu riešenia. Banka povolila ďalšiu kvitanciu 
na jeden pozemok . 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

 

Uznesenie č.257/ 2021 schvaľuje 

  Návrh na predloženie žiadosti o NFP v rámci projektu „Sociálno–integračné centrum      
  Sačurov“. ( modernizácia budovy s Políciou – zateplenie, fasáda, strecha  ) 

- kód výzvy: IROP-PO2-SC211-2021-78 
- názov projektu: „Sociálno – integračné centrum Sačurov“ 
 - predloženie ŽoNFP na SO, pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja 
obce a  územnoplánovacou dokumentáciou, 

- zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu t.j. min 5% z celkových oprávnených 
výdavkov a zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 
realizácie  projektu 
Starosta ( 23.2.2022):  Podali sme žiadosť. 
Starosta ( 05.5.2022):  Nemáme odpoveď 

Starosta ( 28.06.2022): žiadne nové informácie. 
Starosta ( 27.09.2022):  žiadne nové informácie 
Starosta ( 27.10.2022): žiadne nové informácie 
Starosta ( 19.12.2022): žiadne nové informácie, nemáme odpoveď z ministerstva 
Starosta ( 23.2.2023): Žiadosť bola schválená ( na cca 158 tis.). Máme spravené verejné 
obstarávanie na stavbu aj vybavenie. Spoluúčasť bude viac ako 5%, lebo stavebné materiály 
a ceny išli za 1,5 roka hore. Bude sedlová strecha na budove. Vysúťažená suma na stavebné 
práce je cca 169 tis. 
 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

Uznesenie č.271/ 2022 schvaľuje 

( opláštenie Zb.dvora, betónové panely na plochu a technika – UNC) 

1) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu s názvom „Zvýšenie kapacity zberného 
dvora v obci Sačurov“ realizovaného v rámci výzvy OPKZP-PO1-SC111-2021-72 
2.) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 12 500.- EUR ( podľa rozpočtu projektu ), t.j. min 5% z celkových oprávnených 
výdavkov projektu vo výške 250.000.- EUR. 
3.) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú 
v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa z rozpočtu obce 
 
Starosta ( 5.5.2022):Žiadosť bola podaná. Zatiaľ nám neprišla odpoveď. Bolo podaných veľa 
žiadostí ale bola aj navýšená suma na projekty. 
Starosta ( 28.06.2022): žiadne nové informácie. Vraj je tam veľmi veľa žiadostí. 
Starosta ( 27.09.2022):  Naša žiadosť je na hodnotení. 
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Starosta ( 27.10.2022): žiadne nové informácie. 
Starosta ( 19.12.2022): žiadne nové informácie, nemáme odpoveď 
Starosta ( 23.2.2023): Boli sme vyzvaní na doplnenie informácií 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

Uznesenie č.281/ 2022 schvaľuje 

Realizáciu zateplenia a fasády budovy starého obecného úradu v sume cca 20.000.- EUR na 
základe verejného obstarávania 

Starosta ( 28.06.2022): Realizácia zatiaľ neprebehla. Bolo vyhlásené VO. 
Starosta ( 27.09.2022):  VO zatiaľ neukončené. Nikto sa neprihlásil. Mám vyhlásené VO 
druhýkrát. 
Starosta ( 27.10.2022): VO vyhrala firma z Michaloviec. P.Halgaš im poslal návrh zmluvy na 
podpis – zatiaľ sa nám podpísaná nevrátila. 
Starosta ( 19.12.2022): Firma začala s realizáciou diela 
Starosta ( 23.2.2023): Je to hotové a dokončené. 

Záver: vypúšťa sa z kontroly plnenia uznesení 

 

 
Uznesenie č.290/ 2022 schvaľuje 

Realizáciu obecnej komunikácie ( dažďová kanalizácia, makadam, asfalt ) v časti ulice 
Staničná  na základe verejného obstarávania. 
Starosta ( 28.06.2022): Realizácia by sa mala začať v mesiaci júl. Vysúťažená suma diela je 
cca 55.000.- EUR. 
Starosta ( 27.09.2022):  Realizácia doposiaľ nezačala. 
Starosta ( 27.10.2022): Firma začala realizáciu – výkopy na dažďovú kanalizáciu. V zmluve 
nemajú položku na osadenie obrubníkov. 
Starosta ( 19.12.2022): Firma položila prvú vrstvu asfaltu – vyrovnávku. Druhá vrstva bude 
položená až v jari – kvôli možnému sadaniu asfaltu. Takže teraz stavba nie je dokončená 
Starosta ( 23.2.2023): Bez zmien  - zatiaľ 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

 

Uznesenie č.303/ 2022 schvaľuje 

realizáciu verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu „Spoločenský dom – 
polyfunkčný objekt“ – rekonštrukcia budovy Svadobky 

Starosta ( 27.09.2022):  Zrealizovali sme zatiaľ len zameranie budovy a pripravujú sa 
podklady na realizáciu verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu. 
Starosta ( 27.10.2022): Realizuje sa VO na projektovú dokumentáciu, ktorá je značne 
obsiahla. 
Starosta ( 19.12.2022): VO sa zrealizovalo, pripravuje sa PD na stavebné povolenie. Z veľkej 
časti stavba ostane zachovaná, urobí sa aj parkovisko vo dvore. 
 Zubko: keď nevyjde rekonštrukcia  Svadobky máme tam pozemok a priestor na výstavbu 
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nájomných bytov. Starosta, ak by projekt nevyšiel, môžeme zvážiť aj túto možnosť. 
Starosta ( 23.2.2023): Máme spravenú PD. Požiadali sme o stavebné povolenie. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

 

Uznesenie č. 21/ 2022  

OZ berie na vedomie: 

       1.) Žiadosť na o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby –p.Anna Kačurová 
      2.) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku osoby v hmotnej núdzi – p.Ján Klacik 
 OZ prekladá: 
       Prerokovanie týchto dvoch žiadostí na najbližšie zasadnutie OZ 

OZ žiada: 
     Starostu obce o vypracovanie kvalifikovaného návrhu riešenia týchto žiadostí v súlade  
      s platnou legislatívou 
Starosta ( 23.2.2023): Zákon o sociálnych  službách ukladá povinnosť prispieť na sociálnu 
službu občanom obce. Neukladá ale žiadnu sankciu, pokiaľ to nesplníme ani neurčuje výšku 
príspevku. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 
Uznesenie č. 24/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade s §11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) Informáciu o plnení uznesení zo zasadnutí OZ. 

         

 

                                                                                                                         Peter Barát 
Sačurov 23.02.2023        starosta obce 

K bodu  4. Interpelácia poslancov OZ. 

Sidor : Povinnosť obce trestať rodičov zaškolákov – je tam sankcia pre obec ak to nerobíme. 
Robíme to ? 
Starosta: Robíme to presne podľa zákona ( pokuta min.30 eur pre predškolákov atď) . Robíme 
to u tých občanov , na ktorých máme dosah  - teda ak ich príspevky idú cez obec. Resp. 
riešime to cez oznámenia na Políciu. 
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Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.25/ 2023 
 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) Interpeláciu poslancov. 
 

                                                                                      Peter Barát 

Sačurov 23.02.2022 starosta obce 

 

K bodu 5. Informácia o činností komisií OZ za uplynulé obdobie  
Ing.Roman– Za Komisiu FaSOM: Komisia  nezasadala  
p.Vasilková – za Komisiu ŠKMaŠ: Nohejbalový turnaj bol v decembri, v januári bolo 
korčuľovanie vo Vranove, plaváreň bola 19.2.2023 vo Vranove  na Rod.Oblasť – v nedeľu, 
nikto ale neprišiel 
Ing.Zubko– za komisiu VVPaŽP:  nezasadali 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.26/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) informáciu o činnosti komisií Obecného zastupiteľstva za uplynulé obdobie. 

 

 

  

  Peter Barát 
Sačurov 23.02.2023  starosta obce 

K bodu 6. Správa o hospodárení ŠK Sačurov za rok 2022 

Predniesla kontrolórka obce – p.Bundzáková. Viď príloha č. 2 tejto zápisnice 
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Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.27/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

 A. berie na vedomie: 

1.) Správu o hospodárení ŠK Sačurov za rok 2022 - viď príloha č.2 tejto zápisnice 

B. schvaľuje: 

1.) Správu o hospodárení ŠK Sačurov za rok 2022 - viď príloha č.2 tejto zápisnice 
 
Hlasovanie:  za:    9  poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa: 0 
 

 

                                                                                    Peter Barát 

Sačurov, 23.02.2023  starosta obce 

 

K bodu 7. Správa o kontrolnej činnosti  za rok 2022 

Predniesla kontrolórka obce  - p.Bundzáková. - viď príloha č. 3 tejto zápisnice 

 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.28/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

       A. berie na vedomie 

1.) správu o kontrolnej činnosti za rok 2022– viď príloha č. 3 tejto zápisnice 

       B. schvaľuje 

1.) správu o kontrolnej činnosti za rok 2022– viď príloha č. 3 tejto zápisnice 

Hlasovanie:  za:  9 poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa: 0  

 

 

 Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2023        starosta obce  
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K bodu 8. Novelzácia VZN č.1/2016 – určenie termínu zápisu žiakov do 1.ročníka 
v šk.roku 2023/2024 
Starosta informoval, že zápis žiakov do 1.ročníka na školský rok 2023/2024 bude dňa 
19.4.2023 o13:30 hod. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 29/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) Novelizáciu VZN 1/2016, ktorá určuje termín zápisu žiakov do 1.ročníka ZŠ 
v šk.roku 2023/2024 na deň 19.4.2023 o13:30 hod – viď príloha č.4 tejto zápisnice. 
 

B. schvaľuje: 
1) Novelizáciu VZN 1/2016, ktorá určuje termín zápisu žiakov do 1.ročníka ZŠ 
v šk.roku 2021/2022 na deň 19.4.2023 o13:30 hod – viď príloha č.4 tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie:  za: 9. poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0   

 

 

 Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2023        starosta obce 

K bodu 9. Prerokovanie platnosti VZN č.2/2015 o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy a dieťa MŠ 
a školských zariadení so sídlom na území obce Sačurov. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 30 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) príloha č.8 ku VZN 2/2015  - viď príloha č.5 tejto zápisnice 

B. schvaľuje: 
            1) príloha č.8 ku VZN 2/2015  - viď príloha  č.5 tejto zápisnice  
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Hlasovanie:  za: 9  poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 

 

  Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2023                                                                             starosta obce 

K bodu 10. Správa o výsledkoch hospodárenia ZŠ za rok 2022. 

Na zasadnutie zaslala dokument p.riaditeľka  ZŠ – Mgr.M. Bančanská.  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 31 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) Správu o výsledkoch hospodárenia ZŠ za rok 2022 – viď príloha 6.tejto zápisnice 
 

B. schvaľuje: 
1) Správu o výsledkoch hospodárenia ZŠ za rok 2022 – viď príloha 6.tejto zápisnice 
 

Hlasovanie:  za: .9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 

 
 

 Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2023                                                                 starosta obce 

 

K bodu 11. Úprava rozpočtu ZŠ  a obce  k 31.1.2023 

ZŠ požiadala o úpravu rozpočtu ZŠ ku 28.2.2023. 
Zapojenie nevyčerpaných fin. príspevkov z r. 2022... 
 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 32 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) návrh na úpravu rozpočtu ZŠ k 28.2.2023  – viď príloha č.7 tejto zápisnice 
2) návrh na úpravu rozpočtu obce– viď príloha č.7 tejto zápisnice 
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B. schvaľuje: 
            1) návrh na úpravu rozpočtu ZŠ k 28.2.2023  – viď príloha č.7 tejto zápisnice 
            2) návrh na úpravu rozpočtu obce– viď príloha č.7 tejto zápisnice  

Hlasovanie:  za: 9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 
 
 

                                                                                                                       Peter Barát 

Sačurov, 23.02.2022                                                                                         starosta obce 

K bodu 12. Rôzne 

Školská jedáleň pri ZŠ Sačurov podala návrh na zvýšenie nákladov na nákup potravín na 
jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov a príspevku zákonného zástupcu dieťaťa  - 
preradenie z 1 pásma do 2 finančného pásme podľa zákona č.390/2011 Z.z. V súlade s týmto 
návrhom prejednalo OZ Dodatok č.4 k VZN 3/2015 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 33 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1.) Návrh Dodatku  č.4 k VZN 3/2015 

B. schvaľuje: 
1.) Dodatok  č.4 k VZN 3/2015 
 
Hlasovanie:  za:    9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 
 
 
 

                                                                                                                  Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2022                                                                                starosta obce 

ZŠ Sačurov požiadala o schválenie zmeny počtu žiakov v triedach  a návrhy na počty tried, 
z dôvodu opatrení uložených ŠŠI Prešov – viď príloha č.8 tejto zápisnice 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 34 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 



11 

 

A. berie na vedomie:  
Návrh na počty prijímaných  žiakov v triedach  a návrhy na počty tried, – viď príloha 
č.8 tejto zápisnice 
 

B. schvaľuje: 
Návrh na počty prijímaných  žiakov v triedach  a návrhy na počty tried, – viď príloha 
č.8 tejto zápisnice 
 
Hlasovanie:  za:    9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 
 
 
 

                                                                                                                Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2022                                                                                starosta obce 

Starosta sa vrátil k prejednaniu uznesenia 21/2022  z 19.12.2022: 

OZ berie na vedomie 

      1.) Žiadosť na  zabezpečenie poskytovania sociálnej služby –p.Anna Kačurová 
      2.) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku osoby v hmotnej núdzi – p.Ján Klacik 
 OZ prekladá: 
       Prerokovanie týchto dvoch žiadostí na najbližšie zasadnutie OZ 

OZ žiada: 
     Starostu obce o vypracovanie kvalifikovaného návrhu riešenia týchto žiadostí v súlade  
      s platnou legislatívou 
 
Starosta ( 23.2.2023): Zákon o sociálnych  službách ukladá povinnosť prispieť na sociálnu 
službu občanom obce. Neukladá ale žiadnu sankciu, pokiaľ to nesplníme ani neurčuje výšku 
príspevku. 

Príspevok pre p. Ján Klacika  a p. Anna Kačurová. 
Návrh starostu: prispieť obidvom zariadeniam, v ktorých sú umiestnení uvedení občania 
jednorazovo  po 150 .- eur za každého nášho občana. 

 

 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 35 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1.) Návrh prispieť sociálnemu zariadeniu  na zabezpečenie poskytovania sociálnej    
     služby pre p. Annu Kačurovú jednorazovo  150.- eur  
2.) Návrh poskytnúť sociálnemu zariadeniu finančný príspevok osobe v hmotnej núdzi  
     p. Jánovi Klacikovi – jednorazovo 150.- eur. 
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B. schvaľuje: 
1.) Návrh prispieť sociálnemu zariadeniu  na zabezpečenie poskytovania sociálnej    
     služby pre p. Annu Kačurovú jednorazovo  150.- eur  
2.) Návrh poskytnúť sociálnemu zariadeniu finančný príspevok osobe v hmotnej núdzi  
     p. Jánovi Klacikovi – jednorazovo 150.- eur. 
 
 
Hlasovanie:  za:    9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 
 
 
 

                                                                                                                  Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2022                                                                                starosta obce 

Starosta: Informoval poslancov o ponuke  Nadácie PSK na uzavretie Memoranda 
o partnerstve a spolupráci   
Cieľom tohto memoranda je prostredníctvom zriadeného Nadačného fondu Nadácie PSK pre 

podporu rodiny (jej zriaďovateľom je PSK) pomáhať rodinám pri riešení mimoriadnych, 
krízových situácií, zapríčinených prírodnými pohromami či nepredvídateľnými 
udalosťami v Prešovskom kraji.  Podpísanie memoranda je zo strany obce  dobrovoľné, ale 
jeho podpisom sa zaviažeme prispieť finančným príspevkom do fondu vo výške 0,1 eur na 
občana, v prípade nejakej pohromy alebo nepredvíadteľnej udalosti môžme žiadať o 
príspevok z tohoto fondu. 
Poslanci zobrali na vedomie túto informáciu 
Starosta: Máme vypracovanú PD na rekonštrukciu Svadobky – rozpočet na 760 000 . eur bez 
DPH. Po jej vypracovaní vydalo výzvu Min. hospodárstva a Min.kultúry výzvu ,  podľa ktorej 
by pri takto naprojektovanej rekonštrukcii boli neoprávneným  nákladom práce v objeme cca 
360. 000.- eur. 
Zubko: navrhuje  výstavbu bytovky na pozemku so súčasnou Svadobkou. 
Starosta: navrhol aby sme to nechali do budúceho zastupiteľstva. Svadobku sme kupovali so 
zámerom o jej rekonštrukciu v prípade žiadosti o NFP. Ale nikto nepočítal, že v rámci 
projektu budú tak vysoké neoprávnené náklady. 
Starosta: Podľa novoprijatej legislatívy sú obce  od r.2024 povinné  brať do MŠ 4 ročné deti. 
Od r.2025 sme povinní brať do škôlky 3 ročné deti. V Sačurove nám vznikne umiestniť takto 
do MŠ asi 230 detí. Pri MŠ máme pozemky.  Je výzva na výstavbu Materských  škôl. 
Môžeme získať príspevok na 1 dieťa vo výške 17 000.- eur. Starosta  navrhuje uchádzať sa 
o príspevok za účelom výstavby novej budovy MŠ, aby nám v budúcnosti nehrozilo, že 
nemáme postačujúce kapacity. .  
Návrh: zadať vypracovanie  projektovej dokumentácie  na prízemnú budovu – napr. 2 triedy ( 
44 detí)  44x 17 000  = 740 tis. 
Návrh starostu: zadať vypracovanie PD na MŠ – 2 triedy+ kuchynka, jedáleň hyg. zariadenia  
atď. 
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 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 36 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1.) Návrh na vypracovanie PD na výstavbu nového pavilóna MŠ. ( za účelom 
uchádzania sa o finančný príspevok v rámci aktuálnej výzvy ) 

B. schvaľuje: 
1.) Návrh na vypracovanie PD na výstavbu nového pavilóna MŠ. 
 
 
Hlasovanie:  za:    9 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 
 
 
 

                                                                                                                   Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2022                                                                                starosta obce 

Starosta: Máme zakúpené 2 domy v obci ( Veľčko, Peko). Čo s nimi ? „Pekov“ dom – vo 
vnútri je ako tak urobený – nekvalitne .  
Pekov dom: Zrekonštruovať,  urobiť oplotenie?  Vrátime sa k tomu nabudúce. 

Starosta: Oslovil zaťa p.Demetera- či nechcú predať dom oproti dolnej Jednote. Ale vraj 
nechcú. 

Starosta: Bola vyhlásená výzva pre domovy dôchodcov – na rekonštrukciu. Starosta 
navrhoval odkúpiť starú Gr.faru obcou a jej zrekonštruovanie v rámci tejto výzvy. 
Podľa informácie od gréckokatolíckeho p.farára - farská rada nesúhlasí s jej odpredajom obci 
za týmto účelom. 
Starosta: Na ul.Staničnej sa má na jar dokončiť asfalt – v istom úseku. Ostane tam podľa 
minuloročného zadania úsek s neobnoveným, menej kvalitným a úzkym asfaltom.  
Návrh: dať pri realizácii asfaltu teraz v jari naceniť aj ten horší úsek – nech je následne 
súvislá vrstva na celej ulici. Poslanci súhlasia s vypracovaním cenovej ponuky a následne po 
verejnom obstarávaní aj s realizáciu. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 37 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
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Vypracovanie cenovej ponuky a následnej pokládky asfaltu na úseku ul.Staničnej 
s menej kvalitným a úzkym asfaltom. 
 

B. schvaľuje: 
  Vypracovanie cenovej ponuky a následnej pokládky asfaltu na úseku ul.Staničnej 
s menej kvalitným a úzkym asfaltom. 
 
Hlasovanie:  za:    9  poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 
 
 
 

                                                                                                                  Peter Barát 
Sačurov, 23.02.2022                                                                                starosta obce 

Starosta: schválili nám projekt vo výške 115 000 na zariadenie a ozvučenie Kult. domu –250 
stoličiek, 250 stolov  ( 150 stolov hranatých skladacích, 100 stolov okrúhlych). Spoluúčasť 
bude navýšená, kvôli nárastu cien za dva roky ( od podania žiadosti). Možno sa dostaneme zo 
spoluúčasti 6 tis na spoluúčasť o 15 – 20% viac. 
Starosta: Web stránka obce. Dostali sme ponuku   na výrobu novej: 2 300.- eur za zriadenie 
novej a 60 eur mesačný poplatok s tým, že doklady na web stránku si vkladáme sami. 
Starosta: Sačurovská „15“ – 1 týždeň po Veľkej noci  - 16.4.2023. Bude potrebná účasť 
poslancov na jej organizácii. 

V apríly týždeň nato ( 22 alebo 29.4.) plánujeme opäť zorganizovať Sačurovskú burzu. 
Starosta: MDŽ v nedeľu 5.3.2023 bude v KD o 15:00 hod – pozýva všetkých poslancov – 
bude treba rozdávať kvety. 

8.-9.-10.7.2023 sa uskutoční cezhraničná spolupráca v Rozsochách. Nemalo by to byť 
o futbale ale o folklóre. Starosta už hovoril s našimi súbormi a komunikuje aj s našimi 
 priateľmi z obcí Rozsochy a Pisarowce 

OZ bude 13.4.2023  

Roman M.: Zber šatstva ? Či už charitou alebo na spracovanie druhotných surovín ?  
Starosta: Nie je odberateľ. 
Zubko: Zastávka na hl.ceste – nemá boky. Treba s tým niečo urobiť, lebo ľudia čakajú 
v zastávke na opačnej starne cesty a keď ide autobus ľudia prechádzajú cez cestu. 
Starosta: Podobné zastávky zasahujúce do chodníky sú aj v iných obciach (Hlinné,Čemerné, 
Hanušovce). Dáme niečo dorobiť –tak ako bola na starej zastávke aby nebola veľmi narušená 
priechodnosť chodníka, ale hlavne bezpečnosť. 
Zubko: Ako s hliadkami ? Starosta: zatiaľ majú byť  do konca marca – potom sa nevie, 
projekt má končiť. 
Zubko: Lekáreň ? Starosta: Čakajú za nami – nemôžu skolaudovať, kvôli našej veci – 
odkúpili sme časť parcely od p.Palkovej – len problém s jej hypotékou – banka musí uvoľniť 
odkúpenú časť a to je  byrokraticky zdĺhavé. 
Guman: Prečo sme nedali asfalt na celú ul. Davidovskú, ale bola len poplátaná ? 
Starosta: Máme PD na výstavbu ulíc, kde je riešená aj ul.Davidovská a to nová cesta 
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a výstavba nového chodníka od mosta až k osade. V jeseni sme dali len poplátať popri 
asfaltovaní ul.Staničnej. Má vyjsť zase výzva na cesty a chodníky, budeme sa opätovne 
uchádzať o vyasfaltovanie celej cesty súčasne aj s inými v zmysle tejto PD. 
Dutkovič: Upozorniť pracovníčky nech zberajú odpad po chodníkoch a nie po dvoroch 
Romanová: Na lávke pri GVP chýbajú dosky na bočných stenách 
Starosta: Doplníme. 
Romanová: Cez jarné prázdniny – môžem objednať klzisko ? 
Starosta: Môžeme. Môžeme 2 x po 2 hodiny. 
Zubko: Lávka so schodíkmi k p. M.Truchanovi od p. Antuša  -  treba zavariť oplotenie 
Starosta: Urobíme. 

 

 
K bodu 10)  Záver: 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie. 
Zasadnutie OZ bolo ukončené po schválení uznesenia   

Zapísal: M. Roman 
 

Overovatelia:    PhDr. L. Sidor  ................................... 

                p. M. Guman     ..................................... 

 

                                                                                                                        Peter Barát 

           starosta obce  


